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Geachte leden van de gemeenteraad van Heerhugowaard, 
 
Kennisnemen van 
Informatie vanuit HVC over de achtergrond bij het onderzoek naar samenwerkingsmogelijkheden 
tussen HVC en AEB (afval energiebedrijf Amsterdam). Verder wordt ook ingegaan op de invulling 
en rol van de aandeelhouders in het vervolgtraject.  
 
Inleiding 
Via het nieuws van de dag van 12  September hebt u van het college een raadsinformatiebrief 
ontvangen over de zaak HVC en AEB (afval energiebedrijf Amsterdam) met daarin de toezegging 
dat wij u zouden blijven informeren over de stand van zaken. Inmiddels is er meer informatie 
vanuit HVC die wij met u willen delen.  
 
Vrijdag 20 september vond de aandeelhoudersinformatiebijeenkomst plaats. Tijdens deze 
bijeenkomst hebben directie en raad van commissarissen van HVC een toelichting gegeven op 
het aangekondigde onderzoek naar samenwerkingsmogelijkheden met de gemeente Amsterdam 
en AEB, en zijn vragen en aandachtspunten besproken.  
 
Kernboodschap 
Gelet op de vragen vanuit raden en algemene besturen over dit onderwerp en de behoefte deze 
waar mogelijk eenduidig te beantwoorden, hebben de aanwezige portefeuillehouders en HVC 
afgesproken dat HVC hiervoor een inhoudelijke bijdrage zal leveren. Deze bijdrage treft u in de 
vorm van een memo als bijlage aan.  
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In de memo worden onderstaande zaken door HVC toegelicht.   

 Status van het onderzoek 

 Reden voor onderzoek 

 Kaders voor samenwerking 

 Risico’s 

 Vervolgstappen en betrokkenheid aandeelhouders 
 
Consequenties 
Voor nu zijn er voor de gemeente Heerhugowaard geen financiële of organisatorische gevolgen 
aan het onderzoek verbonden. Ook na de toelichting van 20 september blijft het standpunt: Uit 
het onderzoek zal voor HVC en de gemeente Amsterdam moeten blijken of de uitgangspunten 
van de samenwerking daadwerkelijk kunnen worden gerealiseerd. Alleen dan zal HVC aan de 
aandeelhouders een voorstel voorleggen om tot zo’n samenwerking te besluiten. 
 
Communicatie 
Het onderzoek en de mogelijke samenwerking tussen HVC, AEB en de gemeente Amsterdam, is 
een onderwerp dat binnen veel gemeenteraden de aandacht heeft. Deze aandacht krijgt het ook 
vanuit de media. Een gelijk informatieniveau onder de besturen van de aandeelhoudende 
gemeente is daarom nuttig.  
 
Vervolg 
Wij houden u op de hoogte van ontwikkelingen en relevante informatie aangaande het onderzoek 
en de situatie HVC / AEB.  
 
Bijlage(n) 
11092019 - Amsterdam wenst onderzoek samenwerkingsmogelijkheden (Bij1917905) 
23092019 - inhoudelijke bijdrage raadsinformatiebrief (Bij1917906) 
 
Hoogachtend, 
 
 
Burgemeester en wethouders van Heerhugowaard, 
de secretaris, de burgemeester, 
 

  
 
A.S. Meijer 

 
A.B. Blase 

 


